



October 14, 2020

Dear Team Tulsa,

The last six months have been some of the most difficult that we have faced as a team, as a community, and as a country. Even as we have navigated through these uncertain times and our own personal challenges, you have remained laser-focused on Tulsa children and families. It has been humbling and inspiring to see and experience the ways that Team Tulsa has stepped up again and again and again to serve our students. I believe in this team, and I am confident that there are no better people in the world to lead us through these unprecedented times.

Early this morning, our Tulsa Board of Education made a decision about a phased return to in-person learning for students in the elementary grades. We will begin bringing elementary school students back to in-person learning in November:

- Students in **pre-kindergarten and kindergarten** will return on **Monday, Nov. 9**;
- Students in **grades 1 - 3** will return on **Monday, Nov. 16**; and
- Students in **grades 4, 5, and 6** (at elementary schools only) will return on **Monday, Nov. 30**.

Students will attend classes in-person on Mondays, Tuesdays, Thursdays, and Fridays. Wednesdays will continue to be distance learning days for students,

As we have over the last six months, we will continue to monitor COVID-19 conditions in our district, city, and county. We will continue to work closely with public health experts and medical professionals, and we will continue to keep the health and safety of our team, students, and families at the forefront of every decision that we make.

I know that every one of us desperately wants to see our students back in our classrooms. At the same time, I know that we all recognize the magnitude of that shift and of the work we must do to prepare for it. I have received hundreds of emails from our team over the last few months. I know that some of you are excited about bringing students back, and others are feeling anxious about the safety of both students and adults.

I share your excitement and your anxiety. As your superintendent, I am responsible for your safety in your schools and at your worksites. I take that responsibility with the

gravity it deserves, and there is not one minute that I am not thinking about how to keep you, our students, and our families safe. Here are some important things that I want you to know:

- I would never lead this team to implement a plan that I did not believe was safe, manageable, and in the best interests of Tulsa children.
- I would never ask you to do something that I would not do myself, and you will see me serving in classrooms beginning on November 9.
- I care deeply about each of you. While I have not been able to respond to all of them (just cannot catch up--so sorry), I read your emails. I take your feedback to heart, and your stories and experiences help to guide my work with our leadership team.

I know that you have many questions about what the return to in-person teaching, learning, and working will look and feel like. I will share more information over the next week or so, and I encourage you to talk with your school leader or manager to share your thoughts, concerns, and questions.

Thank you for all that you do for Tulsa children and families and for your unrelenting commitment to building brighter futures for the students we serve.

Stay safe and well,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'D. Gist', with a stylized flourish at the end.

Deborah A. Gist
Superintendent



14 de octubre de 2020

Estimado equipo Tulsa,

Los últimos seis meses han sido algunos de los más difíciles que hemos enfrentado como equipo, comunidad y país. Incluso mientras hemos atravesado estos tiempos inciertos y nuestros propios desafíos personales, ustedes se han mantenido enfocado en los niños y las familias de Tulsa. Ha sido humilde e inspirador ver y experimentar las formas en que el Equipo Tulsa ha intensificado una y otra y otra vez para servir a nuestros estudiantes. Creo en este equipo y estoy segura de que no hay mejores personas en el mundo para guiarnos a través de estos tiempos sin precedentes.

Hoy en la mañana, nuestra Junta de Educación de Tulsa tomó la decisión sobre un regreso gradual al aprendizaje en persona para los estudiantes en los grados de primaria. Comenzaremos a traer de regreso a los estudiantes de la escuela primaria al aprendizaje en persona en noviembre:

- Los estudiantes de **pre-kinder y kinder** regresarán **el lunes 9 de noviembre**;
- Los estudiantes de **los grados 1 al 3** regresarán **el lunes 16 de noviembre**; y
- Los estudiantes en **los grados 4, 5 y 6** (solo en las escuelas primarias) regresarán **el lunes 30 de noviembre**.

Los estudiantes asistirán a clases en persona los lunes, martes, jueves y viernes. Los miércoles seguirán siendo días de aprendizaje a distancia para los estudiantes,

Como lo hemos hecho durante los últimos seis meses, continuaremos monitoreando las condiciones de COVID-19 en nuestro distrito, ciudad y condado. Continuaremos trabajando en estrecha colaboración con expertos en salud pública y profesionales médicos, y continuaremos manteniendo la salud y la seguridad de nuestro equipo, estudiantes y familias al frente de cada decisión que tomemos.

Sé que todos queremos desesperadamente ver a nuestros estudiantes en nuestras aulas. Al mismo tiempo, sé que todos reconocemos la magnitud de ese cambio y del trabajo que debemos hacer para prepararnos para ello. He recibido cientos de correos electrónicos de nuestro equipo durante los últimos meses. Sé que algunos de ustedes

están emocionados por traer a los estudiantes de regreso, y otros se sienten ansiosos por la seguridad tanto de los estudiantes como de los adultos.

Comparto su emoción y su ansiedad. Como su superintendente, soy responsable de su seguridad en sus escuelas y en sus lugares de trabajo. Asumo esa responsabilidad con la seriedad que se merece, y no hay un minuto en el que no esté pensando en cómo mantenerlos a ustedes, nuestros estudiantes y nuestras familias a salvo. Aquí hay algunas cosas importantes que quiero que sepan:

- Nunca lideraría este equipo para implementar un plan que creyera que no fuera seguro, manejable y en el mejor interés de los niños de Tulsa.
- Nunca les pediría que hicieran algo que yo mismo no haría, y me verán sirviendo en las aulas a partir del 9 de noviembre.
- Me preocupo profundamente por cada uno de ustedes. Si bien no he podido responder a todos ellos (simplemente no puedo ponerme al día, lo siento), leí sus correos electrónicos. Me tomo muy en serio sus comentarios, sus historias y experiencias ayudan a guiar mi trabajo con nuestro equipo de liderazgo.

Sé que tiene muchas preguntas sobre cómo se verá y se sentirá el regreso a la enseñanza, el aprendizaje y el trabajo en persona. Compartiré más información durante la próxima semana y los animo a hablar con el líder o gerente de su escuela para compartir sus pensamientos, inquietudes y preguntas.

Gracias por todo lo que hacen por los niños y las familias de Tulsa y por su compromiso incansable de construir un futuro más brillante para los estudiantes a quienes servimos.

Manténte a salvo y bien,



Deborah A. Gist
Superintendente